
Referat af havneudvalgsmøde d. 27. august 2019 

Deltagere: JJ, FS SH, JD, HR 

 

1. Siden sidst. 
Der er monteret gelænder og skridsikkert underlag på østbroen. På vestbroen er 
manglende skridsikkert underlag monteret. 
 

2. Renovering af riggerbro 
Der har været afholdt møde med Svend Daugaard, som skal stå for nedramning af 
pæle. Arbejdet vil finde sted ultimo oktober. Der forsøges sammensat en 
arbejdsgruppe blandt klubbens medlemmer, som kan hjælpe til med det praktiske. 
Det vil blive forsøgt at rette riggerbroen op. Det undersøges, om den ene pælerække 
skal flyttes. Gangplankerne udskiftes bortset fra det første fag, der blev udskiftet 
2018. Tidsplan meddeles bådejere, så de kan nå at få master taget af. Svend 
Daugaard vil ikke påtage sig arbejdet med at nedramme en støbekasse til nyt 
kranfundament, så til denne opgave skal der indgås aftale med anden entreprenør.  
 

3. Vestbroens tilstand 
D. 14. maj blev de luftfyldte kamre kontrolleret for vand, og hvor det var nødvendigt, 
blev de tømt. D. 30. juli blev kamrene igen kontrolleret for vand, men det var stort 
set ikke trængt vand ind, så tømning var ikke nødvendig. Der er udarbejdet et skema, 
som udfyldes med kontroldato og måleresultater. 
Vi skal fremover også være opmærksomme på de 2 pontoner nærmest land, om de 
buer mere og mere i længderetningen. 
 

4.  Situationen omkring havnepladser 
Alle pladser er udlejet, heraf 25 som lånepladser. Hvis alle, der har fast plads, ønsker 
at gøre brug af deres plads næste år, vil vi allerede fra sæsonstart have venteliste. 
 

5. Sommerens forløb m.h.t. havnevagter / gæstesejlere   
 Alt er forløbet uden problemer. 
 
6.  Evt. 

 

 

     Hans Ole Rathje 

 


